



# Installation Instructions

## READ INSTRUCTIONS AND REVIEW ALL DIAGRAMS BEFORE INSTALLING FIXTURE

The installation of this product should be carried out by a qualified electrician.

### GENERAL INSTRUCTIONS:

1. All electrical connections must be in accordance with local codes, ordinances and the National Electric Code.
2. These fixtures should be mounted on electrical outlet box. The box must be directly supported by the building structure.
3. Turn off the circuit breaker or remove the appropriate fuse to disconnect power source before installing fixture.
4. Turning the light switch off to cut the power is not sufficient to prevent electric shock.

### TO INSTALL:

Turn electricity off at fuse box by removing fuse or turning the circuit breaker off.

1. If you are replacing an existing fixture, disconnect and remove the old fixture. Expose the supply wiring from the outlet box.
2. Using the appropriate diagram below as a mounting guide, mount the fixture.

### ELECTRICAL CONNECTIONS:

Connect the white wire(s) from the fixture to the white wire in the supply circuit. Connect the black wire(s) from the fixture to the black wire in the supply circuit. Connect the ground wire from the fixture to the ground wire in the supply circuit. If your fixture is chain hung, connect the ribbed half of the fixture wire to the white wire of the supply circuit and the smooth half of the fixture wire to the black wire of the supply circuit. Use CSA or UL listed wire connectors suitable for the size, type and number of conductors. Make sure there are no loose strands or wires. Secure wires connection with CSA or UL listed electrical tape.

### TO ASSEMBLE:

1. Spread the electrical splices to the black wires on one side of the outlet box, the white wires are on the other.
2. Turn the power on and make sure the light fixture is working properly.

### REMARK:

1. To ease the installation and driver replacement, this fixture has been designed to be accessible to and removable by an electrician without the cutting of wire and without damage to the fixture housing, trim or decorative elements to which the fixture was attached.
2. This fixture is covered by manufacturer's warranty to repair or replace defective parts of the luminaire housing, mounting hardware, optics, driver and trim for 3 years from the date of purchase. For further details, please contact a service representative.

---

## Manuel d'installation

### VEUILLEZ LIRE TOUTES LES INSTRUCTIONS ET ÉTUDIEZ TOUS LES DIAGRAMMES AVANT D'EFFECTUER L'INSTALLATION.

C'est recommandé que l'installation de cet article être effectuée par un électricien qualifié.

### CONSIGNES GÉNÉRALES:

1. Toutes les connexions électriques doivent être effectuées conformément aux règlements et au code de l'électricité.
2. Cet article doit être monté contre une boîte de sortie de courant en métal. De plus, elle doit être fixée directement à la charpente du bâtiment.
3. Coupez le courant au niveau de la boîte à fusibles en enlevant un fusible ou en déclenchant le déjoncteur avant d'effectuer l'installation.
4. Couper le courant à l'aide de l'interrupteur ne suffit pas pour prévenir le risque de chocs électriques.

### INSTALLATION:

Coupez le courant au niveau de la boîte à fusibles en enlevant un fusible ou en déclenchant le déjoncteur.

1. Si vous remplacez une lumière existante, déconnectez-la et enlevez-la de façon à avoir accès au câblage de la boîte de sortie.
2. Faites appel au diagramme approprié ci-dessous et servez-vous-en comme guide pour effectuer le montage.

### CONNEXIONS ÉLECTRIQUES:

Connectez le fil blanc de la lumière au fil blanc du circuit d'alimentation. Raccordez ensuite le fil noir du luminaire au fil noir du circuit d'alimentation. Raccorder le fil de mise à la terre du luminaire au fil de mise à la terre de la boîte de jonction. Si le luminaire est suspendu par la chaîne, raccordez la moitié nervurée du fil au fil blanc du circuit d'alimentation et la moitié lisse du fil au fil noir du circuit d'alimentation. Servez-vous de connecteurs convenant au calibre, au type et au nombre des conducteurs. Assurez-vous qu'il n'y ait pas de fils ni de brins découverts. Assurer la sécurité des connexions avec le ruban isolant homologué CSA ou UL.

### ASSEMBLAGE:

1. Disposez les connexions de façon que les fils noirs soient d'un côté de la boîte de sortie de courant et que les fils blancs soient de l'autre.
2. Rétablissez la co urant et assurez-vous que la lumière fonctionne correctement.

### REMARQUE :

1. Afin de faciliter le remplacement de l'installation et conducteur, cet élément a été conçu pour être accessibles et démontables par un électricien sans la coupe de fil et sans endommager le corps de l'appareil, couper ou éléments décoratifs sur lesquels le luminaire a été fixé.
2. Cet appareil est couvert par la garantie du fabricant pour réparer ou remplacer les pièces défectueuses du boîtier du luminaire, le matériel de montage, l'optique, le conducteur et les garnitures pendant 3 ans à compter de la date d'achat. Pour plus de détails, s'il vous plaît contacter un représentant du service.

## TO ASSEMBLE / ASSEMBLAGE:

